
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-02-07, § 7 

 

 Tid Torsdagen den 7 februari 2013 kl 16.00 – 16.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 7 februari 2013 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Theréz Randquist (M)  

Per Hallberg (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Lars Arell (S)  

Anna Bäcklund (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Göran Kindvall (M) för Karl Malmqvist (C) 

Sara Gunnerud (S)  för Maria Nygård (S) 

Elin Olsson (MP) för Åke Askensten (MP) 

 

Ersättare:  

Gustav Johansson (M)  

Eva Ångström (M)  

Maria Hagbom (M)  

Patrik Silverudd (FP)   

Håkan Olander (S)     

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Eva Olofsson, Marita Anheim,  

Ann-Charlotte Bergqvist, Mårten Frumerie, Gunnar Jensen och  

Åsa Wigfeldt samt borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 

 

 

 

 



  

 § 7 
Planering av kommunal service i stadsutvecklingsområden. Svar på 
revisionsrapport nr 7/2012 
Dnr E2012-130-01902 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden godkänner exploateringskontorets tjänsteutlåtande som 

 yttrande över revisionsrapport nr 7/2012.  

 

2 Exploateringsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 7 januari 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) enligt 

följande: 

 

  Revisorerna konstaterar i sin rapport att det finns ett fungerande samarbete 

 mellan berörda nämnder när det gäller planering och genomförande av 

 kommunal service i de två utvecklingsområdena Nordvästra Kungsholmen och 

 Hagastaden. Det är bra. Men revisorerna konstaterar också att ambitionen att 

 minst 5 procent av lägenheterna ska vara anpassade för särskilt boende med 

 prioriterad inriktning på personer med funktionsnedsättning inte uppnås. Det är 

 alvarligt och den frågan måste prioriteras i det fortsatta arbetet. Vidare pekar 

 revisorerna på brister i planeringsunderlaget för förskolor i Hagastaden, något 

 som naturligtvis måste rättas till i det fortsatta planeringsarbetet. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Ann-Margarethe Livh (V) enligt följande: 

 

 Tyvärr kan vi konstatera att fullmäktiges ambition att fem procent av 

 byggnationen i ett område ska vara bostäder för personer med funktionshinder 

 inte uppnås i stadsutvecklingsområdena Nordvästra Kungsholmen och i 

 Hagastaden. I Nordvästra Kungsholmen uppgår andelen till 0,5 procent och i 

 Hagastaden 1,3-1,5 procent. 

  

   Det råder stor brist på bostäder för personer med funktionsnedsättning och det är 

 inte acceptabelt att staden inte ens når upp till den blygsamma målsättningen på 

 fem procent. 

 

 

 
 

 



  

 

 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


